
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken 

Dato: 5. juli. 2021 

Tidpunkt: kl. 19.30 

Sted: Hos René i nr. 29 

Afbud fra: Casper 

 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

 

2. Tilbagemeldinger siden sidst: 

a) Ekstra lygtepæl, stadig intet 

nyt. 

 

a) Stadig intet nyt 

b) Der er fremlagt ønske om en rigtig sti over 

mod Sysselbjergvej. I dag er det en 

trampesti. Casper indhenter tilbud.  

c) Ligeledes kontaktes gartneren vedr. 

”manglende” græsslåning. 

 

 

3. Økonomi, status. 

 

Regnskab fremlægges og 

godkendes. 

a) Der rykkes for de sidste 4 indbetalinger af 

kontingent. Jens får afleveret en rykker hos 

dem som det vedr.  

b) Økonomi ser fornuftigt ud. 

c) Budgetforslag for 2021/2022 blev 

gennemgået.  

4. Affaldsøer. Sidste nyt 

 

Kommunen melder at der ikke er udsigt til at der 

skal være yderligere beholdere i vores affaldsøer. 

5. Fælles forskønnelses-/arbejdsdag 

Evaluering 

Det var en succes og det skal vi bygge videre på. 

Meningsmåling ift. om vi skal have en arbejdsdag 

igen til efteråret.  

Meningsmåling ift. ønsker til ting der skal laves.  

 

6. Henvendelser fra 

ejendomsmæglere. Skal vi alligevel 

tage et symbolsk beløb? 

 

Vi samler de vigtigste oplysninger i et dokument 

så mæglerne selv kan finde den info som de 

efterspørger. 

 

7. Kommende aktiviteter? Meningsmåling omkring idéer til fremtidige 

aktiviteter.  

8. Generalforsamling 

Tid, sted, forberedelser 

 

7.9.2021 kl. 19:30. Pia booker ”Centrum” og laver 

indkaldelsen. 

9. ”Husorden”? Beboerhenvendelser 

 

Pia vender retur til dem der har henvendt sig. 

 

10. Evt. 

 

 

Næste møde 

Biodiversitet. Dorthe tager kontakt til Tolstrup ift. 

tilbud om etablering af vilde blomsterbede.  

 

Næste møde bliver den 16 /8 2021 kl. 19.30      

hos Jens i nr. 85 

Referent: Morten 

 

 


